



ЧЕТВЕРТОЕ ИЗМЕРЕНИЕ THE 4TH DIMENSION



WWW.IMPRESS.BIZ

impress
THE DECOR COMPANY

.... ВРЕМЯ – ИЗМЕРЕНИЕ ЭМОЦИЙ И ТРАНСФОРМАЦИЙ. НОВЫЙ ОПЫТ ОБРЕТАЕТ ФОРМУ ГЛУБОКИХ ВОСПОМИНАНИЙ И ВДОХНОВЛЯЕТ НА НОВЫЕ ПОСТУПКИ. ЛИЧНОЕ ВИДЕНИЕ, ПЕРЕДАННОЕ ДРУГИМ ЧЕРЕЗ ОБЩЕНИЕ, МОЖЕТ СТАТЬ ОБЩЕПРИЗНАННОЙ ИСТИНОЙ. УТОПИИ И РЕАЛЬНОСТЬ СУЩЕСТВУЮТ БОК О БОК И ВЛИЯЮТ ДРУГ НА ДРУГА В НЕПРЕРЫВНОМ ВЗАИМОДЕЙСТВИИ. ЗНАЧЕНИЕ СЛОВ МЕНЯЕТСЯ: ТАКИЕ ПОНЯТИЯ КАК „ЭЛЕГАНТНОСТЬ“, „МОДЕРН“ ИЛИ „РОМАНТИКА“ СЕГОДНЯ ПОРОЖДАЮТ СОВЕРШЕННО ИНЫЕ ОБРАЗЫ, ЧЕМ В ПРОШЛОМ. В ТО ЖЕ ВРЕМЯ МЫ УЗНАЁМ УНИВЕРСАЛЬНЫЕ КАТЕГОРИИ И ИЗНАЧАЛЬНЫЕ РЕАКЦИИ, КОТОРЫЕ ДОНЕСЛИ ДО НАС СВОЮ СУЩНОСТЬ СКВОЗЬ СТОЛЕТИЯ, И КОТОРЫЕ МОЖНО СЧИТАТЬ ЧАСТЬЮ НАШЕГО ОБЩЕГО ВЕЧНОГО НАСЛЕДИЯ. **В ЭТОМ ПРОТИВОСТОЯНИИ УНИВЕРСАЛЬНОГО ОПЫТА И ЛИЧНОГО ВОСПРИЯТИЯ МЫ ИЩЕМ И НАХОДИМ СВОЕ МЕСТО В МИРЕ. КОГДА МЫ ИСПОЛЬЗУЕМ ВРЕМЯ, ОНО ПРИНАДЛЕЖИТ НАМ И ПОСТЕПЕННО СТАНОВИТСЯ ЧАСТЬЮ НАШЕЙ ЛИЧНОЙ ИСТОРИИ. ЧЕМ БОЛЬШЕ МЫ ВОВЛЕЧЕНЫ ЭМОЦИОНАЛЬНО, ТЕМ БОЛЕЕ ГЛУБОКОЕ И УСТОЙЧИВОЕ ВОЗДЕЙСТВИЕ ОКАЗЫВАЮТ НА НАС СОБЫТИЯ. ПОЛНЫЕ ЭНЕРГИИ И СТРАСТИ МЫ ОЗАРЯЕМ ВНУТРЕННИМ СВЕТОМ ТО, ЧТО НАС ОКРУЖАЕТ. ЦВЕТА СТАНОВЯТСЯ ЯРЧЕ, ВНУТРЕННИЙ ДУХ ОЖИВАЕТ. ПОЛНЫЕ СИЛ И ЖИЗНЕННОЙ ЭНЕРГИИ МЫ ПРИНИМАЕМ БРОШЕННЫЙ ВЫЗОВ. МЫ ДИНАМИЧНЫ И ГОТОВЫ ПРОЯВИТЬ ИНИЦИАТИВУ. ВО ВРЕМЯ ВОВЛЕЧЕННОСТИ И СОСРЕДОТОЧЕННОСТИ МЫ ВОСПРИНИМАЕМ МИР ИНАЧЕ. ТИШИНА И УРАВНОВЕШЕННОСТЬ ПРИГЛУШАЮТ КРАСКИ, ПОСТОЯНСТВО БЛАГОПРИЯТСТВУЕТ РАЗМЫШЛЕНИЯМ. ПРОЯВЛЯЮТСЯ СКРЫТЫЕ ДЕТАЛИ, ОНИ ОБРЕТАЮТ ГЛУБИНУ И ЗНАЧИМОСТЬ. В ТО ЖЕ ВРЕМЯ ПРИ ВЗГЛЯДЕ НА РАССТОЯНИИ СТАНОВИТСЯ ВИДНА ЦЕЛОСТНАЯ КОМПОЗИЦИЯ.**

.... IS THE ENVIRONMENT IN WHICH WE MOVE. WE PERCEIVE TIME IN TERMS OF CHANGE. WITH EACH STAGE, OUR PERSPECTIVE CHANGES AND EVERYTHING APPEARS IN A NEW LIGHT. AS TIME MOVES ON CONSTANTLY, SOMETIMES FASTER, SOMETIMES SLOWER, WE NEITHER STAND STILL PHYSICALLY OR MENTALLY, BUT CHANGE ACCORDING TO OUR REQUIREMENTS AND PREFERENCES. **EVERY MOMENT, EVERY EXPERIENCE CONTRIBUTES TO OUR KNOWLEDGE AND VISIONS. IF WE CONSCIOUSLY CREATE THESE MOMENTS, THEY GAIN IMPORTANCE AND AUTHENTICITY. PLACE, TIME AND AESTHETICS ARE IN TUNE; INTELLECT AND EMOTIONS BECOME ONE. BASED ON THIS KNOWLEDGE, THE NEW IMPRESS DESIGN CONCEPT WORKS WITH THE IDEA OF TIME – THE TIME WE HAVE TO OURSELVES AND THE TIME WE SPEND WITH OTHERS. THE TIME OF GROWING-UP REQUIRES A DIFFERENT KIND OF ENERGY THAN THE TIME OF MATURITY. ACTIVITY NEEDS AN OPEN SPACE, INTIMACY NEEDS A PROTECTIVE SETTING. COMMUNICATION DEMANDS OPENNESS WHILST RECREATION REQUIRES PEACE. THE IMPRESS COLLECTIONS TAKE THESE NEEDS INTO ACCOUNT. THE COLOURS AND STRUCTURES OF “TIME IS RECREATION” ARE QUIET AND LIGHT, SENSITIVE AND HARMONIOUS. THE DECOR WORLD OF “TIME IS TOGETHERNESS” IS STIMULATING, FRESH, OPEN AND VITAL. FOR US “TIME IS CONCENTRATION” IS CLEAR, TRANSPARENT, FULL OF CHARACTER AND SUBTLE. AS THE COMPACT ATMOSPHERE OF THE WORLD OF DECOR BECOMES APPARENT DURING THE DEVELOPMENT OF COLOURS AND STRUCTURES, NEW INTERPRETATIONS UNFOLD AND NUANCES FIND THEIR RIGHT PLACE.**





Pacific Pine

Видение

.... является представлением нового мира, которое перекидывает мост из сегодняшнего дня в завтрашний. Это позволяет нам отстраниться от повседневной рутины и условностей, визуализировать свое собственное будущее. Воображение не знает границ, оно рисует совершенно новые образы.

авангардный, современный, экспериментальный, новый

Vision

.... is the idea of a new world. Spanning a bridge between today and tomorrow, enabling us to visualise our personal future while freeing ourselves from the mundane and conventional. Our dreams know no limits, completely new images are created.

avant-garde, modern, experimental, new



Industrial





Концентрация

.... это состояние полного осознания. Мы концентрируем свое внимание на самом существенном и особенно интенсивно переживаем текущий момент. Время концентрации создает ясность в отношении объекта и может оказывать длительное воздействие.

спокойный, структурированный, элегантный, богатый оттенками

Concentration

.... is a state of complete consciousness. We are focused on the essentials and experience each individual moment intensively. Time for concentration creates a clear perspective on the subject in hand and creates a lasting effect.

quiet, structured, cultivated, nuanced

Опыт

.... это что-то очень личное. Наше восприятие мира – это обобщение жизненного опыта, который является фильтром и проекцией всего произошедшего в нашей жизни и формирует индивидуальную точку зрения.

индивидуальный, натуральный, солидный, теплый

Experience

.... is something very personal. Our perception of the world arises from the sum of our experiences. They are the filter and the projection screen of our experiences and form our individual perspective.

individual, natural, solid, warm



Turin Chestnut



Nefis Walnut



Mood



Tortona Oak

Страсть

.... разжигает огонь вдохновения. Энергично, с воодушевлением, мы отправляемся на встречу приключениям. Душевный порыв может осветить мир вокруг нас и раздвинуть границы наших чувств.

страстный, смелый, экзотический, насыщенный

Passion

.... lit up with the fire of enthusiasm. Full of temperament, enthusiasm and pizzazz, we jump at the idea of an adventure. The intensity of the feelings illuminates the world around us and pushes the boundaries of our senses.

glowing, daring, exotic, intensive



Smart Oak



Alvaro Pine



Преобразование

.... представляет собой обширное поле различных действий, начиная с новообразований и заканчивая частичной модификацией, и предусматривает анализ как статуса-кво так и перспектив на будущее. Новшества признаются амбициозными и используются по-новаторски.

современный, реалистичный, модный, свежий

Chance

.... takes in the wider picture, from a complete new start through to a partial alteration. It analyses the status quo, but also future possibilities. Innovations are ambitiously recognised and implemented.

contemporary, realistic, trendy, fresh

Энергия

.... наш двигатель, источник прогресса и успеха. Запасаясь положительной энергией, мы активно шагаем вперед, способны на достижение наивысшего мастерства и ощущаем всю полноту жизни.

полный жизни, теплый, аутентичный, креативный

Energy

.... gives us drive. It is source of strength for progress and involvement. With a good supply of energy, we are capable of high-level dynamic performance. We feel alive and are actively interested.

lively, warm, authentic, creative



Sacramento Oak



Madura Oak





WWW.IMPRESS.BIZ/TIME/EN



impress
THE DECOR COMPANY



FOR FURTHER INFORMATION:

IMPRESS SURFACES GMBH
DORFSTRASSE 2
63741 ASCHAFFENBURG
GERMANY

PHONE +49.6021.40 60
FAX +49.6021.40 62 95
E-MAIL INFO@IMPRESS.BIZ

WWW.IMPRESS.BIZ

© 2013 IMPRESS SURFACES GMBH | IMPRESS IS A REGISTERED TRADEMARK OF THE IMPRESS SURFACES GMBH.
PUBLISHED BY IMPRESS SURFACES GMBH | DORFSTRASSE 2 | 63741 ASCHAFFENBURG | GERMANY
FOR FURTHER INFORMATION: WWW.IMPRESS.BIZ

THIS BROCHURE HAS BEEN PRINTED ON PAPER ORIGINATING FROM SUSTAINABLE FORESTRY.

